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اسبقیان: پیگیر سالن اختصاصی 
کاراته هستم

ســـیدمحمد شروین اســـبقیان معاون توســـعه ورزش 
حرفـــه ای و قهرمانـــی وزیـــر ورزش در مراســـم تجلیل 
از ملی پوشـــان و کادرفنـــی تیـــم ملـــی کاراتـــه در جام 
جهانی اســـپانیا قول رفع مشـــکلات و ســـاخت سالن 
اختصاصـــی کاراتـــه تا قبـــل از ســـال جدیـــد را داد. او 
گفـــت: »خوشـــحالم در خدمـــت بچه هـــای کاراته در 
این شب ارزشـــمند ولادت امیرالمؤمنین )ع( هستم. 
با پیگیری های سرپرســـت فدراســـیون برای حضور در 
این مراســـم علاقه مند بـــودم در محیط فدراســـیون، 
بچه هـــای کاراتـــه را ببینـــم. ورزش قهرمانـــی ریاضت 
کشـــیدن اســـت. من از جنس ورزش هســـتم و تمام 
دغدغه های ورزشـــکاران را درک می کنم. در کنار شما 
خواهم بود و برای برطرف شـــدن مشـــکلات تا جایی 
که بتوانـــم کمک می کنـــم و بی تفـــاوت نخواهم بود. 
پیگیـــر ســـالن اختصاصی هم بـــرای کاراته تـــا پیش از 
ســـال نو خواهـــم بود. شـــما بـــه فکـــر اهتـــزاز پرچم 
و ســـرود ملـــی در میادیـــن بین المللـــی باشـــید؛ این 

افتخارآفرینی ها باید اســـتمرار داشـــته باشـــد.«

رقابت ۱۷ نفر در انتخابات کمیسیون ورزشکاران

پارادوومیدانی کاران به دنبال کرسی
اســـامی کاندیداهـــای واجـــد شـــرایط بـــرای شـــرکت 
در انتخابـــات کمیســـیون ورزشـــکاران کمیتـــه ملـــی 
پارالمپیک اعلام شد و شش ورزشکار از پارادوومیدانی 
به دنبال رســـیدن به کرســـی ورزشکاران هســـتند. در 
پایـــان ثبت نـــام ورزشـــکاران داوطلـــب برای شـــرکت 
در انتخابـــات کمیســـیون ورزشـــکاران پارالمپیـــک، با 
بررســـی های صـــورت گرفته بـــر اســـاس آیین نامه، ۱۷ 
کاندیـــدا دارای شـــرایط حضور در این رقابت شـــناخته 
شـــدند. حامـــد حق شـــناس، علیرضـــا بخـــت، اصغر 
عزیـــزی اقدم، صادق کلهر، صدیقه روزبه، مهدی اولاد، 
علی پیروج، هاجـــر صفرزاده قهدریجانی، ســـیدمیثم 
بنی طبـــا خرم آبـــادی، ملیحـــه صفائـــی، احمدرضـــا 
شاه حســـینی اردکانی، هاشـــمیه متقیان معاوی، جواد 
حردانـــی، علیرضـــا مختـــاری همامـــی، زینـــب ملکی 
دیزیچـــه، صادق بیگدلی و میثم حاجـــی بابائی موحد 
نفراتی هستند که برای حضور در انتخابات کمیسیون 
ورزشـــکاران ثبت نـــام کردنـــد. از این جمع شـــش نفر 
متعلـــق بـــه پارادوومیدانـــی هســـتند. انتخابـــات این 
کمیسیون روز دوشنبه، یکم بهمن ماه ۱۴۰۳ به صورت 
آنلایـــن از طریـــق ســـامانه الکترونیکی در وب ســـایت 

کمیتـــه ملـــی پارالمپیک برگزار می شـــود.
 

حذف نوید شمس از تورنمنت عمان
نوید شـــمس ملی پوش تنیـــس روی میز با باخت مقابل 
نفر ســـوم رنکینگ جهان از مسابقات بین المللی عمان 
حذف شـــد. درادامه این مسابقات مرحله یک شانزدهم 
نهایی جـــدول اصلی مســـابقات بین المللی تنیس روی 
میـــز عمان برگزار شـــد  که  شـــمس با شکســـت مقابل 
نماینـــده سرشـــناس ژاپـــن از دور رقابت ها کنـــار رفت. 
شـــمس ۱۹ ســـاله و نفـــر ۱۶۲ جهـــان  از پـــس هاریموتو 
بازیکن ۲۱ ســـاله ژاپن و نفر سوم رنکینگ جهان برنیامد 
تا بعد از تاریخ ســـازی در مســـابقات قهرمانـــی نوجوانان 
جهان، در این مســـابقات کاری از پیش نبرد.  قبل از این 
هم حمید شـــمس برادر بزرگتر نوید شـــمس در مرحله 
گروهی با دو پیروزی و یک شکســـت موفـــق به صعود به 

جدول مقدماتی نشـــده بود.

 دو ملی پوش پارا اسنوبورد 
در قهرمانی جهان

دو اســـکی باز پـــارا اســـنوبورد ایرانـــی در مســـابقات 
قهرمانـــی جهـــان اتریش شـــرکت می کنند. حســـین 
ســـولقانی، فرهاد الوندی، محمدجوز محمدپور، پوریا 
خلیل تـــاش، مهـــرداد مهدی زاده، نســـیم حســـن وند 
و صدیقـــه روز بـــا شـــروع اردو در پیســـت توچـــال 
تمریناتشـــان را شـــروع کرده انـــد و تـــا اواســـط بهمن 
زیـــر نظـــر کادر فنـــی تمریـــن می کننـــد. با پایـــان این 
اردو حســـین ســـولقانی و فرهـــاد الوندی بـــرای حضور 
در قهرمانـــی جهـــان و ســـهمیه بازی هـــای پارالمپیک 

زمســـتانی ۲۰۲۶ ایتالیـــا، راهـــی اتریش می شـــوند.
ابوالفضل خطیبـــی هم اواخر اســـفندماه برای حضور 
در مســـابقات جهانی پاراصحرانوردی به نروژ می روند.

فولاد مبارکه ، قهرمان لیگ زورخانه ای
فـــولاد مبارکـــه ســـپاهان اصفهـــان قهرمـــان  تیـــم 
ایـــران شـــد. رقابت هـــای لیـــگ برتـــر زورخانـــه ای 
فینال چهاردهمین دوره رقابت لیـــگ برتر زورخانه ای 
کشـــور، جـــام ولایـــت همزمـــان با میـــلاد با ســـعادت 
حضـــرت علـــی)ع( در ســـالن شـــهید ابراهیـــم هادی 
مجموعه ورزشـــی غدیـــر تهـــران برگزار شـــد. در این 
آییـــن ســـیدمحمد شـــروین اســـبقیان معـــاون وزیـــر 
ورزش، علی جوادی مدیرکل ورزش و جوانان اســـتان 
تهـــران، میتـــرا روحی دهکـــردی دبیرکل فدراســـیون 
جهانـــی ورزش زورخانـــه ای و کشـــتی پهلوانی، محمد 
مومنـــی مدیرعامل مس رفســـنجان، حســـین امیدی 
رئیـــس تربیت بدنی ارتش، ســـردار حســـین اشـــتری 
فرمانـــده اســـبق نیـــروی انتظامـــی و مهرعلـــی باران 
چشمه رئیس فدراســـیون ورزش زورخانه ای و کشتی 
پهلوانی شـــرکت داشتند. در این دوره ۹ تیم در ۲ گروه 
چهار و پنج تیمی در ۷ رشـــته چرخ چمنی، چرخ تیز، 
کبـــاده، ســـنگ، دو میل بـــازی، میل گیری ســـنگین، 
۶-۵-۴-۳میـــل بازی با هم رقابـــت کردند. دو تیم مس 
رفســـنجان و فولاد مبارکه ســـپاهان در فینال مسابقه 
دادنـــد که جـــام قهرمانـــی به فولاد ســـپاهان رســـید. 
تیـــم علـــی قلی آقا اصفهان هـــم در رقابت با شـــهدای 
خوزستان در بازی رده بندی روی سکوی سوم ایستاد.

والیبال نشسته از چاله، به چاه افتاد

دو سرمربی برای یک تیم

بعد از انتقاداتی که هفته گذشـــته از عملکرد فدراســـیون 
جانبـــازان و توان یابـــان مطـــرح شـــده بود؛ حـــالا تکلیف 
ســـرمربیگری دو تیم مشـــخص شـــد. رئیس فدراســـیون 
جانبـــازان و توان یابـــان، کادر فنـــی تیم های ملـــی والیبال 

نشســـته مـــردان و زنـــان را معرفی کرد.
هفته قبل هادی رضایی ســـرمربی تیم والیبال نشســـته و 
حســـین توکلی ســـرمربی تیم پاراوزنه بـــرداری از بلاتکلیفی 

این دو تیم انتقاد کـــرده بودند.
 بعد از گذشـــت چهـــار مـــاه از پارالمپیک پاریـــس و زمان 

نـــه چنـــدان زیـــادی که تـــا بازی هـــای ناگویـــا مانـــده، این 
دو تیم بدون ســـرمربی مانـــده بودند. همیـــن هم باعث 
شـــد تا هادی رضایـــی انتقاداتی را علیه فدراســـیون انجام 
بدهـــد اما حـــالا بعد از گذشـــت چنـــد روز از صحبت های 
هـــادی رضایی فدراســـیون حکم ســـرمربیان تیـــم ملی را 

معرفـــی کرد.
بـــا حکمی کـــه کوهپایه زاده رئیس فدراســـیون بـــرای کادر 
فنـــی تیم هـــای ملـــی والیبـــال نشســـته مـــردان و بانوان 
صادر کـــرده یک نفر ســـرمربیگری تیم ملـــی در بازی های 
ناگویـــا و یـــک نفـــر هم هدایـــت تیـــم ملـــی در پارالمپیک 
2028 را برعهـــده می گیـــرد. یعنی یک تیم بـــرای دو رویداد 
جداگانه از دو ســـرمربی اســـتفاده می کند. بـــه این ترتیب 
هـــادی رضایی بـــه عنـــوان ســـرمربی تیـــم ملـــی والیبال 
نشســـته مردان در پارالمپیـــک 2028 و محمدرضا رحیمی 
نیز به عنوان ســـرمربی تیـــم ملی والیبال نشســـته مردان 
در پاراآســـیایی 2026 منصـــوب شـــدند. مهرانپـــور و مریم 

ایرانمنـــش نیز به عنوان مربیان تیم ملی والیبال نشســـته 
بانـــوان منصوب شـــدند و هـــادی رضایـــی هم بـــه عنوان 

مشـــاور فنی تیم ملـــی بانوان معرفی شـــد.
این نشـــان می دهد که تیم والیبال نشســـته ایـــران باید با 
یـــک کادرفنی جدیـــد کار خـــود را برای ناگویا شـــروع کند. 
تصمیمـــی که خیلی منطقی به نظر نمی رســـد و مشـــخص 
نیســـت فدراســـیون چه هدفی را دنبال می کـــرد که چنین 
تصمیمـــی را اتخاذ کرده اســـت. حضور دو ســـرمربی برای 
یـــک تیـــم بـــه فاصلـــه دو ســـال در برنامه هـــا تداخـــل به 
وجـــود مـــی آورد. این در حالی اســـت که تمـــام برنامه های 
والیبال نشســـته زیر نظر هادی رضایی انجام شـــده و حالا 
مشـــخص نیســـت که اگر رحیمی به عنوان ســـرمربی تیم 
در بازی هـــای 2026 نظری مخالف با هادی رضایی داشـــته 
باشـــد، تکلیـــف چه خواهـــد بود و اگـــر هم قرار اســـت که 
رحیمـــی در این تیم همان کاری را انجـــام بدهد که رضایی 

می گوید، پس چرا دو ســـرمربی گذاشـــتند؟
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ناگفته های سرمربی تیم ملی اسکی قبل از بازی های آسیایی زمستانی

ج اسکی نمی شود ج اسکی نمی شودکلهر:بودجه فدراسیون جهانی خر کلهر:بودجه فدراسیون جهانی خر
وضعیت تیم خیلی افتضاح است

 باقـــر کلهـــر، ســـرمربی تیم ملـــی اســـکی 34روز 
مانده به افتتاحیه بازی های آســـیایی زمســـتانی 
2025 هاربین، حســـابی شـــاکی اســـت. شاکی از 
بی خیالی فدراســـیون برای آمادگی اســـکی بازان 
و تنهـــا حضور صـــرف در هاربین. او کـــه بهترین 
نتیجه تاریخ اســـکی ایـــران را در کارنامه اش دارد، 
از این شـــرایط حسابی خســـته و کلافه است و به 
همیـــن خاطر خیلی رک می گویـــد: »وضعیت تیم 

است.« افتضاح 

وضعیت اسکی بازان برای بازی های آسیایی 
2025 هاربین چطور است؟

درحـــال حاضـــر پیســـت های اســـکی ایران شـــرایط 
تمریـــن ندارنـــد، تنها پیســـت توچـــال باز شـــده اما 
شـــرایط همین پیســـت هم شـــاید برای توریست ها 
بد نباشـــد اما بـــه درد تمریـــن تیم ملـــی نمی خورد. 
در واقـــع برف پیســـت اســـکی توچال به درد اســـکی 
تفریحـــی می خورد و اصـــلاً کفاف تمریـــن حرفه ای را 
نمی دهد. اســـکی بازان ما هـــم در اردوی دوهفته ای 
پیســـت توچـــال تمریـــن معمولـــی انجـــام می دهند 
تا اگـــر خدا بخواهـــد و برف خـــوب بیایـــد، اردو را به 

پیســـت دربندســـر منتقل کنیم.
برف جدیدی هم که آمد فایده نداشت؟

من مـــدام درحال چک ســـایت های خبری هســـتم 
تـــا بدانم برف می آیـــد که خبری نیســـت. مگر اینکه 
پیســـت دربندســـر با دســـتگاه برف ســـاز مســـیری را 
بـــرای تمریـــن حرفـــه ای بچه هـــا آمـــاده کنـــد. البته 
چـــون هوای گرم شـــده در ایـــران شـــرایط تمرین در 
ارتفاعـــات پایین خوب نیســـت و بایـــد در ارتفاعات 
بـــالا تمریـــن کـــرد. البته به شـــرطی که با برف ســـاز، 
برف درســـت کنند. امســـال، ســـومین یـــا چهارمین 
ســـالی اســـت که فصل اســـکی در ایران بهمن ماه با 
باز شـــدن پیســـت، شـــروع می شـــود. با این شرایط 
زنگ خطر برای اســـکی به صدا درآمده اســـت. البته 
با این شـــرایط باید برف ســـازی مکانیزه انجام شود تا 

پیســـت ها زودتر باز شـــوند، مثل اروپا. درست است 
برف اروپا بیشـــتر از ایران اســـت اما آنجـــا هم درصد 
زیادی از برف را با دســـتگاه های مکانیزه در پیست ها 

درســـت می کنند.
با راه اندازی برف در دربندسر مشکل حل 

می شود؟
پیســـت دربندسر خصوصی اســـت و با اینکه دستگاه 
برف ســـاز دارد اما دســـتگاهش در ارتفاع پایین است 
و هوا خیلی ســـرد نیســـت. به خاطر ساخت وســـازها 
و گشـــترش زندگی شـــهری دمـــای هوا بـــالا می رود و 
اجـــازه نمی دهد بـــرف خوبی در پیســـت دربندســـر 
درســـت شـــود. البتـــه ظاهـــراً قـــراردادی با شـــرکت 
ایتالیایی بســـته اند تا دستگاه برف ســـاز تا قله باشد. 
ان شـــاءالله از ســـال آینـــده اتفاقـــات خوبـــی بیفتد. 

هرچنـــد آن هم مشـــکلات خاص خـــودش را دارد.
مگر فدراسیون برای بازی های آسیایی از 

وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک بودجه 
خاص برای آمادگی تیم ملی برای بازی های 

آسیایی نمی گیرد؟
بودجـــه فدراســـیون از کمیته ملی المپیـــک و وزارت 
ورزش خیلـــی کم اســـت. البتـــه فدراســـیون جهانی 
اســـکی بودجه جداگانه بـــه فدراســـیون می دهد که 
بیشـــتر از بودجه ای است که فدراســـیون از کمیته و 
وزارت می گیـــرد. بودجه فدراســـیون جهانی مختص 
حضور تیم هـــای ملی در مســـابقات مختلف اســـت 
و هرچـــه فعالیـــت فدراســـیون ایران بیشـــتر باشـــد 
میـــزان بودجـــه بیشـــتر می شـــود. البتـــه بودجـــه را 
فدراســـیون جهانی مســـتقیم بـــه ایـــران نمی دهد و 
با آن هزینـــه هتل، امکانات و تجهیزات اســـکی بازان 
را در مســـابقات مختلـــف می دهـــد. بـــا ایـــن حـــال 
فدراســـیون 6-5 سالی اســـت که این بودجه را خرج 
بچه هـــا و تیم ملـــی نمی کند، به جـــای آن چاله های 
فدراســـیون را پر می کـــرد. به خاطر همیـــن تیم ملی 
ما برخـــلاف قبـــل کـــه در یخچال های اتریـــش اردو 
می زد، از ســـال 98-97 دیگر اردوی خارجی نداشـــت 
و تمام تمرین و اردوی بچه ها به پیســـت های داخلی 

ختم می شـــد.
چرا؟

امســـال مـــا بازی هـــای آســـیایی هاربین را داشـــتیم 
و مهـــم رفتـــن روی ســـکو بـــود. مـــن 23 آبان مـــاه 
ســـال قبـــل برنامه تمریـــن و اردوهـــای تیـــم ملی را 
بـــه فدراســـیون دادم و هزینـــه 2میلیـــاردی را بـــرای 

4اســـکی باز با در نظر گرفتن حقوق، لوازم، دو اردوی 
خارجـــی و داخلـــی را در نظر گرفتم. اما با شـــروع کار 
از تیرماه، فدراســـیون هیچ کاری نکـــرد، دریغ از یک 
حرکـــت. نظریان رئیس فدراســـیون یـــک ماه پیش 
گفت، اردو را در ســـالن بدنســـازی دربندســـر شروع 
کنیـــد. در حالی که بچه هـــای ما فصل بدنســـازی را 
پشت ســـر گذاشـــته بودند و نیاز به تمرین روی برف 
داشـــتند و از اول مهرماه باید در یخچال اتریش اردو 
می زدنـــد، اما گفـــت، نه پـــول داریم و نه اسپانســـر. 
مـــن ســـرمربی تیـــم بـــودم و وظیفـــه ای بـــرای پیدا 
کردن اسپانســـر نداشـــتم اما اسپانســـری جور کردم 
تا با تأمین هزینـــه 450میلیونی بـــرای اردو به اتریش 
برویم اما فدراســـیون ویزای اتریش را هم دریغ کرد.

 این تیم نا آماده طبیعی است نتیجه ای در 
هاربین نگیرد.

تیـــم  مـــا بهمن ماه بـــه بازی های آســـیایی زمســـتانی 
هاربیـــن مـــی رود امـــا نتیجـــه نمی گیرد. مـــن اصلاً 
اهل مصاحبه نیســـتم اما نمی خواهـــم بعد از ناکامی 

بچه هـــا همه ســـر ما خراب شـــوند.
انگار برای فدراسیون نتیجه گرفتن یا 

نگرفتن مهم نبوده؟
اصـــلاً مهم نبـــود. نظریان فقط می خواســـت رئیس 
باشـــد، بدون اینکه اقدامـــی کند. بچه های اســـکی 
در نهایـــت ناآمادگی و ناامیدی به بازی های آســـیایی 
زمســـتانی می روند تـــا صرفاً حضور داشـــته باشـــند. 
چـــرا که مســـئولان مـــا بیشـــتر از ایـــن نمی خواهند. 
فدراســـیون خیلی بـــه ملی پوشـــان بد کـــرد، بدون 
اینکـــه قدمی بـــرای آمادگی آنهـــا بـــردارد. درحالیکه 
اســـکی بازان جـــوان 4ســـال عمر ورزشی شـــان تمام 
شـــده و اســـتعدادهایی که در حال نابودی هستند. 
حتـــی 15-10 روز پیـــش نامـــه زدیـــم بـــرای اردوی تیم 
ملـــی در ترکیـــه و اردو 15روز زودتر از شـــروع بازی ها 
در چین که نهایـــت یک میلیـــارد و 200میلون تومان 
هزینـــه می خواســـت امـــا نظریان تـــا آخریـــن روزی 
که رئیس فدراســـیون بـــود مدام می گفـــت، نگران 
نباشـــید کارهـــا را انجـــام می دهـــم، ولی هیـــچ کاری 
نکـــرد و رفـــت. او تنها با وعده هایش ســـر مـــا را گرم 
کـــرد. نظریان برای ملی پوشـــان هیـــچ کاری نکرد اما 
باز برای انتخابات ثبت نام کرده اســـت. در حالی که 
دو ماه پیش مصوبه ای از هیأت رئیســـه فدراســـیون 
گرفت تا کســـی نتوانـــد در انتخابات رقیبش شـــود. 
او برنامه ریـــزی 4 ســـال آینـــده را هم کـــرده. با اینکه 

چهارســـال قبل با شـــعار پول می آورم به فدراسیون 
آمـــد، اما تنها حقوق کارمندانش را داد و اسپانســـری 

که مـــن آوردم را هم فـــراری داد.
پس شرایط اسکی بازان خوب نیست؟

وضعیـــت تیم خیلی افتضاح اســـت، نه تمرین روی 
برف کرده اند و مســـابقه ای داده اند و هیچ حمایتی 

هم نشـــده اند. بـــه خاطـــر همین بچه هـــا خیلی 
اذیـــت شـــده اند و اصـــلاً انگیزه هـــم ندارند. 

نهایـــت 5 صبـــح بـــه توچـــال می رویم، 
چند دور اســـکی می کنند. اسکی 

که بـــه درد نمی خورد و مثل 
بـــازی اســـت. بچه ها نه 

و  ســـت  ر د یـــه  تغذ
درمان دارنـــد و نه 

شـــرایط خوبی. 
تـــا  امیـــدوارم 

قبـــل از اعزام 
بـــه هاربیـــن 
اتفاق خوبی 

. بیفتد

 توجیه مدیر فنی تیم ملی بوکس درباره غیبت ایران در قهرمانی آسیا

رحمتی: فرصت نداشتیم

ایـــن روزهـــا مســـئولان فدراســـیون در 
تلاش هســـتند تـــا بعد از اوضاع آشـــفته 
اخیر بوکس، سروســـامانی بـــه تیم ملی 
بدهنـــد. بعـــد از ناکامـــی تیـــم ملـــی در 
المپیـــک پاریـــس، طبق شـــنیده ها تیم 
ملـــی در ســـکوت کامـــل بـــه مســـابقات 
قهرمانـــی آســـیا اعـــزام نشـــد و حســـین 
رحمتـــی مدیرفنی تیم ملـــی بوکس این 
موضـــوع را این گونـــه توجیـــه می کنـــد: 
ح چنیـــن  »متأســـفانه عـــده ای بـــا طـــر
بـــه دنبـــال منافـــع شـــخصی  مســـائلی 
هســـتند! تیـــم ملـــی بـــرای حضـــور در 

مســـابقات قهرمانـــی آســـیا تـــا آخریـــن 
لحظـــه در اردو حضـــور داشـــت امـــا بـــه 
دلیل شـــرایط بد منطقه مســـابقات لغو 
شـــد و به تاریـــخ دیگری موکول شـــد. از 
آنجایـــی کـــه تاریـــخ جدید مســـابقات را 
نمی دانســـتیم چند روزی به بوکســـورها 
اســـتراحت دادیـــم. در همیـــن فرصـــت 
تایلندی هـــا یکبـــاره در ایمیلـــی از تاریخ 
جدیـــد رقابت هـــا خبـــر دادنـــد امـــا از 
آنجایـــی که ملی پوشـــان از فشـــار خارج 
شـــده بودند و فرصتی بـــرای انجام کارها 
نداشـــتیم، نشـــد کـــه تیـــم ملی بـــه این 

مســـابقات اعزام شـــود!«
برخـــلاف چیـــزی که بـــه نظر می رســـید 
بـــا حضـــور مربـــی جدیـــد همچنـــان 
ســـتاره های باتجربـــه جایـــی در اردوی 
تیم ملـــی ندارنـــد. مدیر فنـــی تیم ملی 
بوکس دراین باره می گوید: »بوکســـورها 
متناســـب با نیاز تیم ملی به اردو دعوت 

شـــده اند. عدم دعوت از ملی پوشـــانی 
علـــی  و  شـــه بخش  ل  نیـــا ا د مثـــل 
حبیبی نـــژاد به منزلـــه کنار گذاشـــتن 
آنهـــا نیســـت. تیـــم ملـــی از مدت هـــا 
قبـــل پوســـت اندازی را شـــروع کـــرده و 
بـــا توجه بـــه فرصـــت کوتـــاه 18ماهه تا 
بازی هـــای آســـیایی، تمرکزمان بیشـــتر 

روی بوکســـورهای جـــوان اســـت.«
بـــا  3ماهـــه  رحمتـــی دربـــاره قـــرارداد 
ســـرمربی جدیـــد تیـــم ملـــی می گوید: 
»قـــرارداد به این دلیل 3ماهه اســـت که 
عملکـــرد مربـــی را در این مـــدت کوتاه 
بررسی کنیم و اگر شـــرایط مطابق میل 
ما بود، این قـــرارداد را تا پایان بازی های 
آســـیایی تمدید کنیم. سرمربی کوبایی 
یکـــی دو هفته اســـت که آمـــده و دراین 
مدت چنـــد اردو و تورنمنت برای محک 

او در نظـــر گرفته ایم.«
دنیامالی وزیر ورزش و جوانان حســـاب 

ویـــژه ای روی بوکـــس بـــاز کـــرده و بـــه 
نظـــر نمی رســـد به کمتـــر از مـــدال طلا 
راضی شـــود، در چنین شرایطی رحمتی 
هم وغـــم فدراســـیون را مـــدال آوری در 
ناگویـــا می دانـــد: »هم وغم فدراســـیون 

بوکـــس این اســـت کـــه بعـــد از دو دوره 
ناکامـــی در بازی های آســـیایی، با توجه 
به حساســـیت دنیامالی و البته حمایت 
او بتوانیم در ناگویا نتایج خوبی کســـب 
کنیـــم. هـــدف حضـــور در ایـــن بازی ها 

نیســـت و این بـــار باید مـــدال بیاوریم. 
طبـــق برنامـــه 12 تورنمنت تـــا بازی های 
آســـیایی در نظر گرفته ایـــم و امیدواریم 
بـــا اجـــرای آن بتوانیم هرچـــه بهتر برای 
حضـــور در رینـــگ ناگویا آماده شـــویم.«

سؤال و جواب

مهری رنجبر
روزنامه نگار

پاراوزنه برداری همچنان سردرگم
برخـــلاف پاراوالیبال که خیلی زود تکلیفش مشـــخص شـــد امـــا همچنان وضعیت 
پاراوزنه برداری بـــا ابهام های زیادی روبه رو اســـت و هیچ کـــس نمی داند که تکلیف 
ســـرمربی این تیم چه می شـــود. نه نشســـتی و نه انتخاب ســـرمربی و نه هیچ خبر 
دیگری درباره این تیم منتشـــر نشـــده تـــا آرام آرام قهرمانان این تیم نگران شـــوند.
 حـــالا دیگـــر بیشـــتر از گذشـــته شـــایعه جدایـــی حســـین توکلـــی از تیـــم ملـــی 

پاراوزنه بـــرداری بـــه گـــوش می رســـد اما ایـــن تصمیـــم ظاهـــراً چندان بـــاب میل 
قهرمانان این رشـــته نیســـت. در این چند روز بســـیاری از قهرمانان پاراوزنه برداری 
بارهـــا حمایت خود را از حســـین توکلی اعـــلام کردند. حالا این مـــوج حمایت ها به  
روح الله رســـتمی هم رســـیده که در صفحه شـــخصی خود متنی را منتشر کرده بود و 

برای فتـــح قله هـــای جدید خواهـــان حفظ حســـین توکلی شـــده بود.

گزارش

محسن وظیفه
روزنامه نگار

نقل قول

فائزه زمانی
خبر نگار


